
»Kje bom pa to potreboval?« 

To vprašanje mi je zastavil dijak, ko sem leta 2015 v razredu predstavljala novo ustanovljeno 

Cisco Akademijo na naši šoli in vabila na izobraževanje prve stopnje CCNA1. Moja utemeljitev je 

bila očitno dobra, saj se je na prvi tečaj prijavilo več kot 12 slušateljev in so morali nekateri 

počakati na naslednji termin.  

Najprej so bili vsi udeleženci tečaja zagnani. Žal pa je do cilja – certifikata – prišlo le nekaj 

dijakov. Težava verjetno ni toliko v zahtevnosti kot v sprotnem delu, ki pa nekaterim ne leži. In 

seveda angleščina, saj so vsa gradiva v tem jeziku. Tisti, ki so zaključili, so bili zadovoljni. 

Nekateri celo tako zelo, da so želeli nadaljevati na naslednji stopnji, CCNA2, ki smo jo s 100  % 

uspešnostjo zaključili letos spomladi. Bravo Gal, Jaka, Nejc in Mitja! Fantje so tako nadgradili 

svoje osnovno znanje o računalniških omrežjih in protokolih, da lahko upravljajo omrežja v 

manjših podjetjih in ustanovah. 

Cisco Akademijo na SŠTS Šiška vodiva Peter Krebelj in Maruša Perič Vučko.  

Maruša Perič Vučko 

 

 


